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Referat fra ES bestyrelsesmøde 05.11.2024 

Til stede:  Morten Kristensen, René Kvistgaard, Tonni Tølbøll Lund Aagesen, Jette Juhl Chri-

stensen, Peter Sandgaard, Erik Nielsen, Karsten Bank Petersen 

Fraværende: Morten Agerbæk 

Referent:  Karsten 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet fra 08.10.2024 blev godkendt. 

 

2. Regnskab 2023-24 og budget 2024-25 

Regnskabet er godkendt af bestyrelse og revisorer, og det er hængt op på opslagstavlen. 

 

Budgettet blev korrigeret mht. henlæggelser til flydende materiel. 

 

Den kommende bestyrelse opfordres til at udarbejde en plan for henlæggelser til og køb/udskiftning af 

flydende materiel. 

 

3. Klubhus m.m. 

3.1 Regler for brug af klubhus 

Det udsendte oplæg til reglerne blev godkendt. Karsten får det layoutet, så reglerne kan sættes op i 

en ramme inden generalforsamlingen. Jette køber rammen. Erik orienterer om reglerne under 'Even-

tuelt' på generalforsamlingen. 

 

3.2 Regler for brug af værksted 

Karsten prøver at få reglerne færdige sammen med Ole Lundskov. Ole L kan så orientere om reg-

lerne under 'Eventuelt' på generalforsamlingen. 

 

3.3 Nye regler for udlån af klubhus 

De nye regler har været på hjemmesiden nogle dage. Karsten sætter indlæg på hjemmesiden og Fa-

cebook om de nye regler. 

 

3.4 Fadølsanlæg 

Fadølsanlægget er i stykker og kan nok ikke repareres. Det skal overvejes, hvordan vi får et nyt an-

læg. 

 

4. AFI Marine sponsorat 

J/70 og Kapsejlads har bruget årets sponsorat. Sejlerskolen skal forsøge at få brugt deres del af spon-

soratet inden nytår. 

 

5. Havne- og dommerbåden Mette 

Motoren er gået grundigt i stykker, og Marinaen vil ikke bekoste reparation. 

 

Vi skal overveje, om sejlklubben skal anskaffe en ny dommerbåd. Indtil videre kan vi formodentligt 

bruge Marinaens havnejolle til udlægning og optagning af mærker til aftenkapsejladser. Ved Pointsej-

ladserne må vi spørge Aarhus Sejlklub, om de også kan lægge dommerbåd til de 4 sejladser, hvor vi 

plejer at komme med dommerbåd. Ved stævner må der bruges en privat båd eller en sejlerskolebåd 

som dommerbåd. 
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6. J/70 projektet 

Projektet skal genstartes i 2025. 

 

7. Generalforsamling 15.11.2024 

Vi gennemgik praktiske detaljer vedrørende generalforsamlingen. Karsten udsender en huskeliste, så 

alle ved, hvad der skal gøres. 

 

8. Næste møde 

Torsdag 28.11.2024 kl. 19. 


